
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 8 2014 

 

Tid: 2014-09-22  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 256 hos Mattias                           Krister Björne                                          

Ordf/sekr      Rolf Brehmer                                            Melker Solem 

                                                                                                         Mats Larsson 

                                                                                       Ola Laggar 

                                                                                                         Elisabeth Feichter 

                                                                                        Ingmar Ekström 

                                                                                        Mattias Pålsson 

                                                                                       Andreas Roxenborn 

                    

                                                                                                          

                                                                                        

                                                                

§74  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

§75 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§76 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                  

 

§ 77 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    

 

Värmesektionen      Vattenfall har lämnat ett förslag på olika åtgärder för att optimera  vårt  

                                 värmesystem. Termiska ventiler i ändpunkterna bör installeras. 

                                 Provinstallation har genomförts för att få underlag för kostnadsberäkning. 

                                 (12 st behöver bytas) . Styrelsen har fått ytterligare information om  

                                 behovet av att installera termostat ventilerna. 

                                  Styrelsen beslöt att acceptera offerten från Keby. Motivet är att bytet 

                                  ger ett betydligt lägre flöde i vårt system och lägre värmekostnader. 

                                    

Ekonomi                  Ordf informerade om det ekonomiska läget. (ok). 

                                  Nästa förfallodag för samfällighetsavgift blir 31/10 

                                  p.g.a. ägarbyte på fakturteringsbolaget. 

                               

                                                                                                                                                                      

Miljö                       Miljö kommer att se över principerna för  yttre-underhåll . 

                                Mer underhåll måste kanske läggas ut på entreprenad. 

                                Ett antal större träd behöver åtgärdas. Miljö begär in offert. 

                                Byte av belysning på bollplan är på gång (Årsmötesbeslut). 

                                Planeringen av städdagen pågår. Kallelse mm genom miljö. 

                                 

 

Garage                   Läckage kommer att åtgärdas.. 



 

Fiber                      Åtgärder m.h.t. Telia enkäten är klara.. 

 

 

§78  Post och annat  
Intet 

 

 §79 Uppdragslistan  

Updrag 71 Analysera Teliaenkäten är klar och stryks. 

Listan bifogas  

 

§ 80 Övriga frågor. 

Felparkeringarna inom området har ökat. Ev åtgärder kommer  att diskuteras vid kommande 

möte. 

 

§ 81  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

9                                      10-27                               Ingmar 

10                                    12-08                                Mats 

 

Städdag   18/10 

 

 

 

§ 82  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat . 

 

   

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                         Mats Larsson 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


